

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN HOTELS & TOURISM Date: 24-03-2021 09:06:49 PM Subject: Ordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الفنادق والسياحة الاردنية التاريخ: 2021-03-24 09:06:49 PM الموضوع: اجتماع الهيئة العامة العادية
Jordan Hotels & Tourism Co. Board of Directors decided – in its first meeting on 24 March 2021 – to hold ordinary general assembly meeting of shareholders of Jordan Hotels & Tourism Co. on Wednesday 21 April 2021 at 12 p.m. Jordan Hotels & Tourism Co. will obtain Companies Controller's approval of date, time and place of ordinary general assembly meeting and will make necessary disclosure on XBRL.	قرر مجلس إدارة شركة الفنادق والسياحة الأردنية في اجتماعه الأول المنعقد في 24 آذار 2021 عقد اجتماع الهيئة العامة العادية لمساهمي الشركة في تمام الساعة الثانية عشرة من ظهر يوم الأربعاء 21 نيسان 2021، علمه أنه سوف يتم تأمين موافقة مراقب عام الشركات (وزارة الصناعة والتجارة) على تاريخ ووقت ومكان انعقاد اجتماع الهيئة العامة العادية، وتزويدكم بالإفصاح اللازم على نظام XBRL.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Haitham Alhanbali Position: Financial Controller	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Haitham Alhanbali المنصب: مراقب مالي